
 
 
Slutord 

 
Det gånga året vill vi beteckna som ett pausår. Vi har inte kunnat leva upp till de ambitioner 
och planer som funnits. Förhoppningen är att vi ska kunna komma igång med verksamhet 
under 2:a halvåret 2021. Då flertalet av medlemmarna tillhör riskgrupper måste ansvar och 
hänsyn spegla verksamhetens inriktning. Stort tack till er medlemmar som trots rådande 
omständigheter stannar kvar i föreningen. 

 
Ett årsmöte går under nuvarande förhållande inte genomföra. Vi föreslår därför att detta skjuts 
på framtiden. De sedvanliga handlingarna som ekonomi redovisning mm. kommer att 
utsändas tillmedlemmarna. 

 
 
 

Västervik i februari 2021 
 
 
 
 
 

Åke lngbrand Leif Erikson Per Adlersson 
 
 
 
 
 

Christer Schöldqulst Diana Johansson Siv-Britt-Sjöberg 
 
 
 
 
 

Jan Andersson 
 
 
 

På grund av rådande samhällsläge och undvikande av onödiga kontakter saknar 
verksamhetsberättelsen underskrifter. Styrelsen har dock godkänt verksamhetsberättelsen. 

 
 
 


